

Nutritionists & Scientists Say On Chlorophyll

Researchers and nutritionists worldwide have discovered that regular consumption of Chlorophyll effectively reduces the risks of diseases and illnesses including viral infections and cancer.



Noble Prize Winners

Dr. Richard Willstätter & Dr. Hans Fischer

Discovered the molecular structure of Chlorophyll closely resembles the human blood. The similarities enable Chlorophyll to help increase red blood cells count and elevate metabolism rate in the human body, making it a valuable source of vital nutrient for human as a whole.



USA Nutritionist, Miss Barbara Rose

Endorsed JUARA International Liquid Chlorophyll for its fine quality and efficacy.



Renowned Naturopathic, Dr. Bernard Jensen

Said in his book "The Healing Power of Chlorophyll" that Chlorophyll is able to remove toxic pesticide and drug residues and has the ability to bind with radioactive material and eliminate them from the body.



Cancer Specialist, Dr. Lai Chiu Nan

Pointed out in her book "The Chlorophyll and Cancer Prevention" that those who consume Chlorophyll on a regular basis are subjected to a very low risk of cancer diseases.

Dr. Samuel Jerome & Bernard Weiss

Reported in the American journal of Gastroenterology that "36 cases of bleeding ulcer were treated with alfalfa concentrate. Every case was cured within 12 to 22 days".

Research Scientist, Emile Burgi of Berne, Switzerland

Discovered that Chlorophyll helps to improve anaemia, general health condition, improves heart function, helps to reduce blood pressure. It also stimulates peristalsis, improves intestinal health and metabolism rate.

Research Scientist, Offen Krantz

Confirmed that "Chlorophyll is beneficial for peptic ulcer".

The Journal of New England of Medicine

Reported "Chlorophyll is beneficial for internal infection and skin problems".

* This information is for reference purposes only and shall not be used to diagnose or treat any disease.

Testimonial

The Power of Green!



Arthritis
High Cholesterol
High Blood Sugar
Uric Acid



Gout
Tired
Joint Pain



Migraine
Hepatitis B
PMS Female
Related Problem



Insomnia
Migraine
Numbness
Haemorrhoids
Ovary Cysts



Sinus
Migraine



Cervical Cancer



Insomnia
Pigmentation



High Blood Pressure
Diabetes



Cholesterol
High Blood Pressure
High Cholesterol



Piles
Constipation
High Blood Pressure



Heart Problem



Leukemia



Kidney Infection
Edema
Urinating Problem
Hematuria



Flu
Low Blood Pressure



Asthma
Fatigue



Skin Problem



Skin Problem



Liver Problem
High Cholesterol



Gastric
Sore Throat



Colon Problem



Pylori
Constipation



Pylori
Diabetes
Floaters



Prostate Problem
Heart Problem
Bronchitis



Thyroid Mother
Healthy Baby

and many more...

Please contact:



Reference for
JUARA members only

JUARA KONSEP MARKETING (M) SDN. BHD (190153-A) (AUL93180)

No. 67, Persiaran Pegaga, Taman Bayu Perdana,
41200 Klang, Selangor D.E., Malaysia
Tel : 603 - 3325 8888 (Hunting Line) Fax : 603 - 3324 9457
Website : www.juara2u.com Email : info@juara2u.com

JUARA INTERNATIONAL LIQUID CHLOROPHYLL

Time Tested Quality Assured

No. 1

Nutritional Health Drink For Your Family



JUARA International Liquid Chlorophyll (JILC)

Chlorophyll is the green pigment found in plants and often known as "the blood of plants". JILC is derived from the extract of alfalfa leaves. Alfalfa is best known as "King of All Herbs" and is an excellent source of Chlorophyll.



**"WHEN YOU ARE GREEN INSIDE,
YOU ARE CLEAN INSIDE."**

Green approach to nurturing health through internal body cleansing that galvanizes the body's inherent abilities to regulate, restore and self-heal. Stay healthy, feel young and more energetic with JUARA International Liquid Chlorophyll.

3 Key Functions of CHLOROPHYLL

1 Body Detoxification

Human body cells age faster and are vulnerable to diseases when the body is accumulated with toxins. It is vital to detoxify the body and inhibit toxins build-up. Chlorophyll helps to cleanse, detoxify and eliminate toxins and body wastes from the internal organs while purifying the blood to restore proper functions of vital organs.

2 Balancing the Body Functions

Hectic lifestyle and unhealthy eating habits increase the body acidity that weakens major body systems leading to numerous health issues. Chlorophyll, a highly alkaline nutrition, provides a pH-balanced environment in the body thus regulates and promotes proper metabolic functions, improves blood circulation and strengthens the immune system.

3 Rejuvenating Essential Body Nutrients

Chlorophyll is inherently rich in antioxidant, minerals, vitamins and plant nutrients. It helps to increase the quality and quantity of red blood cells. Thus increasing the ability of red blood cells to carry higher oxygen levels throughout the body. Chlorophyll helps to accelerate metabolism rate, revitalizes body cells and rejuvenates the body.

Natural Responses of Herbal Remedy:

Relax Responses:
Lethargy and/or fatigue which usually last(s) for a week. The body stabilizes when the regeneration of cells is activated.

Allergic Responses:
Constipation, diarrhoea, sweating, swelling and pain which usually last for 2 weeks in chronic cases.

Elimination Responses:
Rashes, itches, excretions in the eyes, increase in bowel movement and urination when toxins are eliminated out of the body.

Recuperative Responses:
Stomachache, nausea, palpitation. These responses will slowly disappear as soon as the affected tissues and blood are properly cleansed.

Nutritional Facts

Chlorophyll is rich in antioxidants, minerals and trace minerals such as calcium, iron, magnesium, vitamins A, B-complex, C, D, E and K, folic acid, amino acids, enzymes and a wide spectrum of plant nutrients beneficial for healing and wellness.

Benefits of Chlorophyll

- Alleviates anaemia, builds high blood count
- Accelerates wound-healing
- Aids in asthma and clears respiratory congestion
- Antiseptic, anti-bacterial and anti-inflammatory
- Deodorises breath and body odour
- Detoxifies liver, kidneys and lungs
- Good for tonsils and thyroid
- Heals ulcer
- Improves appetite and aids the digestive system
- Protects the body from free radicals, delays ageing process
- Relieves constipation
- Relieves burns and bleeding
- Relieves internal heatiness
- Relieves nasal and sinus conditions
- Relieves rheumatism, ache and pain
- Soothes menstrual discomfort
- Soothes painful haemorrhoids and piles
- Soothes sore throat
- Supports the heart

Dr Bernard Jensen
Healing Power of Chlorophyll

Directions:

Add 2 tablespoons of JILC into a glass of lukewarm water or as desired, stir well and drink slowly.

Best taken on an empty stomach in the morning and before bed at night. Take 2 - 3 times daily.

Clinical Herbalist Recommendation:

For the optimum result, follow the above directions strictly for at least 4 months.



JUARA International Liquid Chlorophyll

8
Reasons

Your **No. 1 Choice**
FRESH · SAFE · QUALITY
Nutritional Health Drink



100% Natural Alfalfa Chlorophyll

We choose only the best grade of alfalfa leaf extracts that meet the highest levels of purity, potency and safety as the ingredient for JILC. Alfalfa has been used widely over the centuries for its beneficial nutritional and medicinal properties and with recorded safety and efficacy as natural remedy for healing and wellness. It is safe for everyone from children, adults, the elderly to pregnant mothers.



Approved by the Ministry of Health
Malaysia



Self-Owned GMP Compliance Plant

JILC is stringently manufactured in a self-owned GMP plant for supreme quality, efficacy and freshness of product.



No Preservatives & No Artificial Colouring

JILC is produced with safety and health in mind; hence no preservatives or artificial colouring is added. JILC retains its nutritional content, pure and natural taste.



RM1 Million Product Liability Insurance



Certified "HALAL" by JAKIM



Liquid Form

For easy assimilation by the human body.

8
Since
1992

Time Tested Quality Assured

JILC, a brand that has gained the trust and confidence of countless clientele for more than 20 years - a testament to its unrivaled quality.

欧美科学家、营养与医学专家研究的成果

根据多位科学、营养及自然疗法医学专家研究显示叶绿素有助降低退化性疾病、慢性发炎、癌症的机率。



两位诺贝尔奖得主 **Richard Willstätter 博士** 与 **Hans Fischer 博士** 研究发现叶绿素与人体的红血素极为相似，差异之处只是结构中心的携氧分子，红血素是铁，叶绿素是镁，具有造血功能，所以有“植物血液”之称，是维持人体健康的必需品。



美国著名营养学家 **Miss Barbara Rose** 极力推荐高品质与具有卓越保健效果的JUARA叶绿素为理想保健饮品。



医学与自然疗法营养家 **Bernard Jensen 博士** 著作“叶绿素的疗效”中指出：“叶绿素能去除杀虫剂与药物残渣毒素，并能与辐射性物质结合，将之排出体外。”“叶绿素具有排毒、调和酸碱度与补血的功能。”



癌症专家 **雷久南博士** 她在著作“叶绿素与癌症的预防”中指出：长期饮用叶绿素，患癌的机率非常低。

Samuel 博士、Jerome 与 Bernard Weiss 博士 他们在美国肠胃病学期刊中发表的研究报告指出：36位溃疡出血患者在接受浓缩叶绿素治疗后皆于12到22天康复。

瑞士首都柏恩的 **Emile Burgi** 指出：叶绿素有助于改善贫血症与高血压，促进心脏功能与消化系统的健康，此外亦是温和的利尿剂。

新英伦医药期刊报导：“叶绿素有助于克制内部感染与皮肤问题。”

Offen Krantz 科学研究显示：“叶绿素有助于改善消化性胃溃疡。”

*本册子讯息只供参考，不可作为诊断或治疗的依据，必要时请咨询医生的意见。

重获健康感恩分享！

神奇的叶绿素，您非试不可！



关节炎, 胆固醇, 血糖, 尿酸



关节炎, 容易疲倦, 手臂和膝关节疼痛和僵硬



偏头痛, 妇女病, B型肝炎带菌者



偏头痛, 失眠, 肩及手臂麻痺, 痔疮, 卵巢水瘤



偏头痛, 鼻塞症



子宫颈癌



满脸黑斑, 失眠



高血压 (180/90), 糖尿病 (25)



高血压, 便秘, 胆固醇高



高血压, 便秘, 痔疮



心臟问题



白血病



排尿困难, 血尿, 水肿, 肾脏受感染



贫血, 感冒



气喘, 困倦



Osaka, 日本 Japan 湿疹



皮肤问题



肝臟问题, 高胆固醇



胃病, 时常喉咙痛



结肠病症



螺旋杆菌, 便秘



螺旋杆菌, 糖尿, 飞蚊症



前列腺, 心臟及支气管问题



大颈泡孕妇, 健康宝宝

还有很多...

请联络：



JUARA KONSEP MARKETING (M) SDN. BHD (190153-A) (AJL93180)
No. 67, Persiaran Pegaga, Taman Bayu Perdana, 41200 Klang, Selangor D.E., Malaysia
Tel : 603 - 3325 8888 (Hunting Line) Fax : 603 - 3324 9457
Website : www.juara2u.com Email : info@juara2u.com

只供内部会员传阅

JUARA 叶绿素

历史见证, 品质保证

草药之王~紫花苜蓿 (Alfalfa)

您全家人首选的保健飲品

No.1



JUARA 叶绿素

绿色是精力与活力的来源。

JUARA 叶绿素萃取自“草药之王”紫花苜蓿，含有植物最丰富的叶绿素，是您维持健康不可或缺的日常绿色健康饮品。



健康来自健康的细胞

让绿色净化您的身体，发挥自我
调节 - 修复 - 自愈

健康 1.2.3

营养成分

含有丰富的叶绿素、天然抗氧化营养素、维生素A, B群, C, D, E 及 K、叶酸、矿物质钙、钾、铁等、氨基酸、酵素等保健与药用价值。

叶绿素的功效

- 增加红血球数量，补血
- 杀菌、消炎、止痛、加速伤口愈合，缓解皮肤灼伤
- 消除体臭、口臭
- 清热解毒，减轻咽喉肿痛
- 舒缓风湿、关节症状
- 改善鼻腔出血症状
- 清肝、健胃、益肺补肾脏、利尿
- 改善甲状腺症状
- 改善支气管及气喘
- 舒缓女性经痛、白带症状
- 抗氧化，有助消除人体自由基
- 清理肠胃，帮助消化
- 改善便秘及痔疮问题

摘自“叶绿素的疗效”- 医学家与营养学家 Bernard Jensen 博士

饮用方法:

每日 2-3 次，每次 2 汤匙。

将 2 汤匙 JUARA 叶绿素加入一杯室温水或随口味稀释，逐口慢慢饮用。早上空腹饮用更佳。宜多喝水，提高吸收力。

临床草药师建议:

排毒保健必须实行至少 4 个月才能达到显著的效果。



1 清

体内毒素与废物

毒素是百病之源，保健第一步骤就是清理体内毒素。叶绿素有助清肠，清血，清除体内累积毒素与代谢废物，净化体内环境，恢复身体各器官正常运作，促进营养的吸收。

2 调

调和身体机能

压力，失调的作息，不当的饮食，造成体质呈酸，导致身体虚弱，容易疲劳、酸痛不适等症状。叶绿素属于碱性，能中和体内酸性物质作用，调节体质，助血液循环，增强免疫力。

3 补

补充氧气、养分

清理及调理体内环境后，最后就是补充营养。叶绿素不仅富含天然维生素、矿物质等植物营养素。同时兼具造血功能，提高体内含氧量，有效地把养分输送至全身，促进新陈代谢，活化细胞，延缓老化，增强体力与活力，使您更健康、年轻美丽。

小提醒：身体刚开始排除累积的毒素或恢复健康时，可能会出现轻微不适的自然反应：

1. 松弛反应 - 困倦（通常在一星期内稳定下来）
2. 过敏反应 - 便秘、下泻、出汗、肿、痛。（通常会持续约两个星期）
3. 排泄反应 - 湿疹、痒、眼屎、大量排便、尿频。
4. 复原反应 - 腹痛、恶心、心悸。

JUARA 叶绿素 8 大特点

珍惜您的健康

要喝就喝最好、最安全的



1 100% 天然紫花苜蓿

JUARA 叶绿素采用自古被视为富含健康惠益的天然、纯净、安全优质紫花苜蓿叶精华。不论男女老少，包括孕妇都适合饮用。



2 国家卫生局认证

安全可靠高品质保健饮品。



3 自家 GMP 厂制造生产

在 JUARA 严格监控下，经由国家卫生局认证之高科技设施 GMP 厂生产，确保产品新鲜、安全、优质有效的高品质要求。



4 无防腐剂，无人造色素

JUARA 坚持产品不添加任何具有危害健康疑虑的防腐剂。此外，每一批产品必须符合纯度品质保证测试以确保 JUARA 叶绿素有纯正的天然品质口味，安全有效无副作用。



5 一百万产品责任险

另一个安全高品质的肯定，让您喝的更安心，增加事业伙伴的信心。



6 国家回教发展局 JAKIM 清真 Halal 认证

证实生产过程程序与成分皆符合回教食品卫生标准，适合各族群包括回教徒饮用。



7 液体状

更快且更有效的被人体吸收。



8 历经时间考验，信誉可靠

叶绿素市场之先驱，自 1992 年已让无数人受惠，重获健康，迎向幸福美满生活。